
Z á p i s 
komise AE 

9.12.2023 - online 

  
Program:  

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášení schopnosti 
2. Volba zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Zpráva činnosti AE 
5. Zpráva z rozpočtové komise úFL 
6. Zpráva trenérské komise úFL 
7. Zpráva z podzimní přípravy reprezentace AE 
8. Zpráva FIS TD 
9. Development 24 
10. Schválení položkového rozpočtu AE pro rok 2024 
11. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 
12. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 
13. Schválení usnesení komise 
14. Závěr zasedání 
 
Zúčastnění členové komise: Aleš Valenta, Martina Vavroušková Konopová, Radek Gronych, Pavel Landa 
 
1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

Jednání komise AE zahájil Aleš Valenta a přivítal všechny přítomné. Následně členové komise AE 

schválili program. 

 
2. Volba zapisovatele 

Návrh Aleš Valenta 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

  
3. Schválení programu 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
4. Zpráva činnosti AE 

Martina Vavroušková Konopová informovala komisi AE o činnosti členů reprezentace AE 2023/2024. 
Reprezentant A týmu, Nicholas Novak do poloviny 10/2023 skákal do vody v Park City. Po suché 
přípravě se přesunul do Finska, kde od 20.11. trénoval s vrcholem účasti na SP. Zde skončil na 
vynikajícím 15 místě, skok FdFF. 
Reprezentace B, Junior a Development, probíhali individuální tréninky v rámci mateřských klubů, 1x 
týdně specializovaný trénink pod vedením Martiny Vavrouškové Konopové v Šumperku v tělocvičně, 
1x trampolínový kemp v Liberci, 1x snow kemp Hintertux, Rakousko, 1x snow kemp Ruka, FIN. 
Předskokani na SP a účast na EP. Nejlepší umístění na EP Adéla Měrková – 7. místo. 
 
Aleš Valenta informoval komisi AE o účasti na VH ČGF, kde prezentoval koncepci spolupráce mezi 
gymnastikou, trampolínou a disciplínou AE. Aktuálně probíhá příprava podpisu memoranda o 
spolupráci ČGF a Czech Ski. 
Členové repre. B týmu se zúčastnili festivalu LIFE, kde proběhly rozhovory a prezentace disciplíny AE. 
Aleš Valenta navštívil gymnastické GrandPrix v Brně. 
Byla dohodnuta spolupráce se společnostmi Kilpi, Kastle, Oaklay a POC o materiální podpoře naší 
reprezentace. 
V přípravě jsou zimní závody ČP, MČR a lyžařské náborové kempy Gymnastics meet Aerials. 



Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
5.  Zpráva z rozpočtové komise úFL 

Aleš Valenta informoval členy komise AE o probíhajících jednáních rozpočtové komise úFL a 
představil návrh nového rozpočtu úFL pro rok 2024. 
Složení komise: 
AE – Aleš Valenta 
FS – Roman Dalecký 
MO – Marek Zvalený 
SX – Luděk Kučera (Petr Správka) 
 
Komise AE schvaluje navržený klíč rozdělování financí v rámci úFL pro rok 2024 s cílem navyšování 
jednotlivých kapitol rozpočtu v čase, s přibývajícími úspěchy a růstem disciplíny. 
 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

6.  Zpráva trenérské komise úFL 
Martina Vavroušková Konopová je členkou trenérské komise úFL za disciplínu AE. Komisi AE 
seznámila s  průběhem dosavadních jednání a výsledky práce trenérské komise. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
7. Zpráva FIS TD 

Aleš Valenta se zúčastnil jako náhradník za Pavla Landu online kliniky k získání mezinárodní licence 
technického delegáta. 
Ve finské Ruce prodělal první ze dvou povinných on-site klinik a složil písemnou zkoušku. 
Další krok je druhá on-site klinika. Termín a místo bude upřesněn. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
8. Development 24 

Komise AE prodiskutovala možné formy podpory stávajících a nových členů disciplíny AE v rámci 
programu Development 24 a v přímém souladu s dlouhodobou koncepcí AE30. 
Další diskuze a jednání jsou nutná. 
Upřesňující návrhy budou od jednotlivých členů komise prezentovány během zimního období 2024 
s cílem vypracovat finální podobu do 03/2024. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 



9. Schválení položkového rozpočtu AE pro rok 2024 
Komise AE na základě výzvy rady úFL a koncepční strategie vypracovala položkový rozpočet pro rok 
2024. Tento rozpočet reflektuje potřeby reprezentace a rozvoje disciplíny. V rozpočtu také 
zohledňuje náklady spojené s organizací zimních a letních závodů AE. 
 

Komise AE souhlasí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
10. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 

1. Speedgun Stalker Solo 2 – v AP 
2. 4 ks vysílačky Motorola Tlkr-t82 Extreme – Jaroslav Novák, repre A 
3. Forma zimního můstku pro jednoduchá salta – uskladněno PL 
4. 5x ochranný plůtek, 30x tyče – sklad SX 
5. Otočný pás na bungee – v AP 
6. Měřák rychlosti větru Parkside – v AP  

 

a. Pro potřeby organizace závodů je potřeba zajistit lopaty a rýče.  

b. Pro potřeby reprezentace je potřeba tablet pro videocoaching. 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

11. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

Aleš Valenta – probíhají schůzky s gymnastickými a trampolínovými oddíly. 

Martina Vavroušková Konopová, Daniela Richter, Aleš Valenta – vyhledávání mladých talentů. 

Aleš Valenta – zjistit možnosti materiálního zabezpečení viz bod 10. 

 

Komise AE bere na vědomí zprávu o zadání nových úkolů. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
12. Schválení usnesení komise AE 
 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto jednání.  
PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
13. Závěr zasedání  

Další setkání komise AE proběhne ve 1 čtvrtletí 2024. Forma, místo a čas bude upřesněn. 

 

 

zapsal: Aleš Valenta 

ověřil: Martina Konopová Vavroušková 


